
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 27. februar 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 413

Vil ministeren redegøre for politiets prioriteringer i forhold til anmeldelser indgivet af be-

boere på Skjoldhøjkollegiet i Aarhus, og vil ministeren redegøre for, hvordan politiet frem-

over vil sikre beboernes tryghed bedre, jf. artiklen ”Beboere på uroramt kollegie: - Politiet

tager os ikke seriøst” fra tv2.ostjyland.dk den 26., februar 2019?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Claus Kvist Hansen

(DF).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Claus.Kvist.Hansen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Peter Skaarup
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